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رییس کمیته میراث فرهنگی شورای شهر تهران از نبود خیابانی به نام دکتر مصدق گلایه کرد؛ جای سوال است که چرا در تهران

خیابانهایی به نام ماندلا، گاندی و حتی دکتر فاطمی که وزیر دولت مصدق بود، داریم، اما خیابانی به نام مصدق وجود ندارد

در جلسه علنی شورای شهر تهران مطرح شد؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، احمد حکیمیپور در جلسه علنی شورای شهر تهران در تذکرات پیش از تذکرات خود با بیان اینکه
پیشنهاد میشود باغ دامپزشکی در منطقه 11 تبدیل به بوستان شود، گفت: منطقه 11 دارای فشردگی جمعیت است که

برهمین اساس پیشنهاد میشود که این باغ تبدیل بوستان شود تا برای همه افراد قابل دسترسی باشد. وی با اشاره به سالگرد
ملی شدن صنعت نفت، گفت: فارغ از مسائل سیاسی جای سوال است که چرا در تهران خیابانهایی به نام ماندلا، گاندی و
حتی دکتر فاطمی که وزیر دولت مصدق بود، داریم، اما خیابانی به نام مصدق وجود ندارد که این مساله علاوه بر اینکه عدم

تعادل در برخورد با مسائل را نشان میدهد، زیبنده نیست و پیشنهاد میشود کمیسیون نامگذاری در این خصوص اقداماتی را
انجام دهد. همچنین دنیامالی رییس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران نیز با بیان اینکه باید لوایحی که به صورت

دوفوریت به صحن علنی شورا آورده میشود، در دستور کار قرار گیرد، گفت: چندی پیش دو فوریتی را درخصوص انتخابات
شورایاریها به صحن آوردند که معلوم نشد که چه اتفاقی برای آن افتاده است. وی با بیان اینکه اگر هیات رییسه به لوایح توجه

نکند، نمیتوان شورا را به درستی اداره کرد، گفت: ما آییننامه داخلی درخصوص اداره جلسات شورا نداریم و بهتر است در
سال آتی این مهم در دستور کار قرار گیرد.
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